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Zastupitelstvo obce L u k á, okres Olomouc 

Z á p i s 

z  6. zasedání Zastupitelstva obce Luká, konaného dne 10. května 2023 v 17.00 hodin v zasedací 

místnosti Obecního úřadu Luká. 

Přítomni:      dle prezenční listiny -  7 členů 

Omluveni:  p. Lakomý, Zapletalová 

Zápisem pověřena: p. Šimíčková 

Ověřovatelé zápisu:    Bc. Navara a p. Pluháček 

 

Program zasedání: 

                  1.     Zahájení                        

                  2.     Kontrola plnění usnesení  

                  3.     Rozpočtová změna       

                  4.     Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Luká za r. 2022 

                  5.     Schválení účetní závěrky obce Luká za r. 2022  

       6.     Schválení závěrečného účtu obce Luká za r. 2022 

       7.     Smlouvy s ČEZ Distribuce 

       8.     Schválení dodavatele pěstební činnost a vyžínání  

                  9.     Smlouva EKO-KOM 

     10.     Žádost o dotaci na činnost SDH Luká 

     11      Sdružený sociální fond 

     12.     Změna názvu DPS 

     13.     Žádost o povolení výstavby domácí ČOV 

     14.     Žádost o odkup nemovité věci – Vantage Towers 

     15.     Dofinancování rozdílu ceny – hasičské auto 

                16.     Různé 

                17.     Diskuse 

 

Hlasování zapsáno v počtu hlasů: pro – proti – zdržel se 

Průběh jednání: 

Zasedání zastupitelstva řídil starosta p. Jan Burian, který přivítal přítomné. Navrhl za 

ověřovatele zápisu Bc. Navaru a p. Pluháčka, zapisovatelem p. Šimíčkovou. Za členy návrhové 

komise navrhl p. Kováře J., Ing. Spáčila a p. Kováře M. 

 

Hlasování o návrhu: 7 – 0 – 0 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu dnešního zasedání. Do bodu Různé navrhl – 

schválení Smlouvy z Olomouckého kraje pro SDH Ješov, nákup mikrofonů, dar pro ŘKF Luká, 

rozdělení peněžního daru od Bouzovských lesů, schválení lesních prací a finanční podporu na 

charitativní cyklojízdu. 

Pan Průcha z Ješova žádá projednat odpadovou vodu, která mu teče na zahradu. Se starostou se 

domluvili na osobním setkání. 

Hlasování o programu: 7 – 0 – 0 
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2. Kontrola plnění usnesení 

Kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání obecního zastupitelstva přečetl p. Kovář J. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého 

zasedání zastupitelstva obce Luká. 

Hlasování: 7 – 0 - 0 

3. Rozpočtová změna  

Burian: Čte RZ č. 4,5/2023. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozpočtovou změnu č. 5/2023. 

                           Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí rozpočtovou změnu č.  4/2023. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

4. Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Luká za r. 2022 

Burian: Škola loni hospodařila se ztrátou a to – 32.908,-- Kč. 

Obec jim loni poslala 3 mil. Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace 

ZŠ a MŠ Luká za r. 2022, včetně výsledku hospodaření – ztráta  v částce – 32.908,35 Kč. 

Ztráta se ponechává k úhradě v dalším období. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

5. Schválení účetní závěrky obce Luká za r. 2022 

Burian: Na obci proběhl audit, vše proběhlo na jedničku, žádné chyby nebyly nalezeny. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje účetní závěrku obce včetně výsledku 

hospodaření za účetní období 2022, sestavenou ke dni 31.12.2022, a to bez výhrad.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

6. Schválení závěrečného účtu obce Luká za r. 2022 

K závěrečnému účtu obce neměl nikdo námitky. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje závěrečný účet obce Luká za r. 2022, a to 

bez výhrad. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

7. Smlouvy s ČEZ Distribuce 

Burian: Jedná se o smlouvy s ČEZ Distribuce, abychom v budoucnu, pokud se rozhodneme pro 

fotovoltaiku, mohli přebytky energie odvádět do sítě. 

Spáčil: Smlouva nás k ničemu nezavazuje, pokud se pro fotovoltaiku nerozhodneme, ničemu 

to nevadí. Smlouvy jsou pro DPS, OÚ, ČOV a ZŠ. 

a) Smlouva s ČEZ Distribuce – ZŠ Luká 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o připojení výrobny k distribuční 

soustavě na napěťové hladině 0,4kV (NN) č. 23_SOP_01_4122158727 s firmou ČEZ 

Distribuce a.s., IČO: 24729035, se sídlem Teplická 874/8, Děčín, místo výrobny: ZŠ Luká, 

Luká čp. 4 a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

b) Smlouva s ČEZ Distribuce – OÚ Luká 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o připojení výrobny k distribuční 

soustavě na napěťové hladině 0,4kV (NN) č. 23_SOP_01_4122158707 s firmou ČEZ 

Distribuce a.s., IČO: 24729035, se sídlem Teplická 874/8, Děčín, místo výrobny: budova OÚ 

Luká, Luká čp. 80 a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

c) Smlouva s ČEZ Distribuce – DPS Luká 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o připojení výrobny k distribuční 

soustavě na napěťové hladině 0,4kV (NN) č. 23_SOP_01_4122158719 s firmou ČEZ 

Distribuce a.s., IČO: 24729035, se sídlem Teplická 874/8, Děčín, místo výrobny: budova DPS 

Luká, Luká čp. 141 a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

d) Smlouva s ČEZ Distribuce – ČOV 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o 

připojení výrobny k distribuční soustavě do napěťové hladiny 0,4kV (NN) č. 

23_SOBS01_4122146347 s firmou ČEZ Distribuce a.s., IČO: 24729035, se sídlem Teplická 

874/8, Děčín, a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

8. Schválení dodavatele na akci Pěstební činnost a Vyžínání  

Burian: Proběhlo VŘ na akci Pěstební činnost-podzim a Vyžínání. Komise na základě výsledků 

výběrového řízení vybrala za dodavatele firmu Dřevo – Málek z Protivanova. 

Nabídka na Vyžínání je na částku 437.000 Kč a na Pěstební činnost 3.800.000 Kč, obě bez 

DPH. 

Spáčil: Přišlo 8 nabídek, takhle firma byla nejvýhodnější, měla nejnižší cenu. 

a) Pěstební činnost 2023 – vyžínání 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zhotovitele na akci „Pěstební činnost 2023 

- vyžínání“, firmu Dřevo-Málek, s.r.o., IČO: 25509420, se sídlem Bukovská 375, 798 48 

Protivanov, za cenu 437.000 Kč bez DPH a pověřuje starostu obce uzavřením smlouvy se 

zhotovitelem. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 
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b) Pěstební činnost podzim 2023 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje zhotovitele na akci „Pěstební činnost 

podzim 2023“, firmu Dřevo-Málek, s.r.o., IČO: 25509420, se sídlem Bukovská 375, 798 48 

Protivanov, za cenu 3.800.010 Kč bez DPH a pověřuje starostu obce uzavřením smlouvy se 

zhotovitelem. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

9. Smlouva EKO-KOM 

Burian: Jedná se o smlouvu s firmou EKO-KOM z důvodu změny a aktualizace podmínek při 

zajišťování zpětného odběru odpadu. S firmou spolupracujeme již dlouho a nemáme důvod na 

tom nic měnit. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Smlouvu o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství, č. OS202320000273, s firmou EKO-KOM, a.s., IČO: 251 34 701, se sídlem Praha 

4, Na Pankráci 1685/17, PSČ 140 21, a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

10. Žádost o dotaci na činnost SDH Luká 

Burian: SDH Luká žádá o finanční příspěvek na činnost. Se zastupiteli jsme se dohodli na částce 

20.000 Kč, pokud bude potřeba, můžeme se domluvit na další finanční spolupráci. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost v roce 

2023 žadateli SDH Luká ve výši 20.000 Kč. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

11. Sdružený sociální fond 

Burian: Oslovil mě starosta Haňovic, jestli máme zájem vstoupit do tohoto fondu – jedná se o  

společný fond obcí Bílá Lhota, Bouzov, Haňovice, Měrotín a Slavětín. Každá obec posílá 

příspěvky, ze kterých se pak zaměstnancům obce hradí např. stravné, rekreace, kultura, atd. 

V minulosti jsme prý v tomhle fondu již byli, vystoupili jsme a udělali si vlastní fond. Po poradě 

jsme se dohodli, že do společného fondu víc dáme, než získáme a proto zůstaneme u vlastního 

soc. fondu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká souhlasí se vstupem do Sdruženého sociálního fondu 

zřizovaný obcemi Bílá Lhota, Bouzov, Haňovice, Měrotín a Slavětín.  

 

Hlasování: 0 – 7 – 0 

Usnesení nebylo přijato. 

 

12. Změna názvu DPS 

Burian: Nynější název je zavádějící – Dům s pečovatelskou službou. Pečovatelskou službu 

nemáme. Rozhodli jsme se proto název přejmenovat.  Navrhuji Penzion pro seniory. 

Má někdo jiný návrh? 

Nikdo nemá jiný návrh. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obec Luká schvaluje změnu názvu Domu s pečovatelskou 

službou v Luké na Penzion pro seniory. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

13. Žádost o povolení výstavby domácí ČOV 

Burian: Jedná se o výstavbu domácí čističky odpadních vod, kterou si chce postavit p. xxx ve 

Veselíčku. Odpadní voda by poté vytékala do dešťové obecní kanalizace. Proto od nás potřebuje 

souhlas. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká souhlasí s vypouštěním odpadních vod z domácí 

ČOV do dešťové obecní kanalizace, manželům xxx, pro RD na pozemku  par.č. 3/1, v k.ú. 

Veselíčko. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

14. Žádost o odkup nemovité věci – Vantage Towers 

Burian:  Jedná se o pozemek pod vysílačem Vodafonu, směr Hvozd. Požadují od nás odkup za 

360.000 Kč nebo věcné břemeno na pozemek na 15 let taktéž za 360.000 Kč. Nyní dostáváme 

nájem ročně 36.000 Kč. Pokud na to nepřistoupíme, vyhrožují, že půjdou jinam. Nás nic netlačí, 

my jim problémy neděláme, smlouvu máme na dobu neurčitou. Mám s nimi dále jednat, nebo 

to rovnou zamítneme? 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká zamítá oba návrhy – prodej pozemku i zřízení 

věcného břemene, společnosti Vantage Towers, s.r.o. ve věci stanice veřejné sítě elektronických 

komunikacích na pozemcích parc. č. 670/43 a 670/45, k.ú. Luká. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

15. Dofinancování rozdílu ceny – hasičské auto 

Burian: Loni jsme žádali o dotaci na automobil pro hasiče Ješov, máme schválenou dotaci 

z Olomouckého kraje i z Ministerstva vnitra, nyní potřebujeme schválit dofinancování. 

S penězi v rozpočtu počítáme. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká se zavazuje dofinancovat nově pořizovaný dopravní 

automobil pro JSDH Ješov - rozdíl mezi celkovou cenou DA a poskytnutou dotací do plné výše 

z vlastních zdrojů.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

16. Různé 

a) Schválení smlouvy z Olomouckého kraje pro SDH Ješov 

Burian: Musíme schválit přijetí dotace v částce 90.000 Kč na pořízení automobilu pro hasiče 

Ješov a schválení smlouvy. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Olomouckého 

kraje v rámci „Programu na podporu JSDH“, dotační titul č. 13_02_2 - „Dotace na pořízení 

cisternových automobilových stříkaček a dopravních automobilů pro JSDH obcí 

Olomouckého kraje s dotací MV ČR 2023“, ve výši 90.000,-- Kč s určením pro JSDH Ješov. 
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Zastupitelstvo obce Luká schvaluje předložený návrh smlouvy o poskytnutí dotace v rámci 

„Programu na podporu JSDH“, dotační titul č. 13_02_2 -  „Dotace na pořízení cisternových 

automobilových stříkaček a dopravních automobilů pro JSDH obcí Olomouckého kraje 

s dotací MV ČR 2023“ a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

b) Nákup mikrofonů 

Burian: Pravidelně pořádáme divadlo, mikrofony nám pořádně nefungují, chrčí. Dohodli jsme 

se na koupi 8 nových kvalitních mikrofonů, v částce do 56.000 Kč. Mikrofony mohou mít 

využití i na školních akcích, atd. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje nákup mikrofonů do výše maximálně 

56.000 Kč. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

c)  Dar pro ŘKF Luká 

Burian: Farnost si podala žádost o finanční příspěvek na údržbu areálu v okolí fary a místního 

kostela. Po poradě jsme se dohodli, že obec pořádala 3 akce v kostele, proto jim dáme formou 

daru 10.000 Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje finanční dar Římskokatolické farnosti 

Luká v částce 10.000 Kč. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

d) Rozdělení peněžního daru od Bouzovských lesů  

Burian: Bouzovské lesy nám vyčlenily peníze pro obec. Rozhodli jsme se, že peníze 24.520 

Kč rozdělíme rovným dílem do spolků – hasiči Luká, Ješov a mladí fotbalisti. Peníze jsou 

určeny pro děti. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozdělení finančního daru od 

Bouzovských lesů v celkové hodnotě 24.520 Kč na tři stejné díly pro činnost dětí ve spolcích 

SDH Luká, SDH Ješov a FK Luká. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

e) Lesní práce - nabídka 

Burian: V obecních lesích se nachází místa, kde jsou staré oplocenky, klestí po těžbě, plochy 

zarůstají plevelem, atd. Je potřeba tyto plochy nachystat na podzimní výsadbu. Pan Kovář M. 

ml. (náš lesník), poslal nabídku na tyto práce. 

Kovář M. st.: Jedná se o místa, které jsou již 2 – 3 roky po těžbě, jsou zarostlé maliním, 

bezem,… Dále tam jsou polámané, spadené staré oplocenky, ty se musí odstranit. Jedná se 

hlavně o místa – Ješov a směrem na Polomí, dále svah naproti Pinkavovým. Ve svahu nejde 

pracovat s traktorem, musí se vše dělat ručně – vyžínání, ořez motorovou pilou. Tuto práci 

nikdo dělat nechce. 

Šulc: Není povinnost vysadit nové stromy, hned po těžbě? 
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Kovář: Ano, tak by to mělo být. 

Burian: Jak jsem již několikrát řekl, lesy jsou v žalostném stavu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje nabídku p. Miroslava Kováře ml., 

IČO:14347750 na provedení lesních prací – vyklizení ploch pro výsadbu, rozebrání a likvidaci 

starých oplocenek a chemickou ochranu v celkové částce 46.000 Kč. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

f) Žádost o finanční podporu na charitativní cyklojízdu. 

Burian: Pan Kolomazník pořádá charitativní cyklojízdu z Horky na Moravě přes Javoříčko zpět 

do Horky n./M.. Takových charitativních akcí je mnoho, můj názor je podpořit raději naše 

místní akce. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje finanční dar na 3. ročník charitativní 

cyklojízdy Na kole dětem z Horky po Hané. 

Hlasování:  0 – 7 – 0 

Usnesení nebylo přijato. 

 

8. Diskuse 

Burian: Řešili jsme co s domem naproti kostelu, po Vavrekových. Parkoviště tam nechceme, to 

bude kolem školky, žádný jiný nápad, co s tím udělat nemáme. Pan xxx podal žádost na odkup 

– jeho dům stojí za tímto objektem. Přislíbil, že dům zboří, měl by tam zahrádku. 

Nagy: Co s xxx? 

Burian: Dostane nabídku na azylový dům, buď ji využije, nebo ne. 

Kovář J.: Dům je v havarijním stavu, co když se mu tam něco stane? Je to obecní… 

Burian: Budeme o tom ještě jednat. 

Dále tu mám žádost z jeskyní. Cesta, která tam vede, je součástí obrovského pozemku 

Bouzovských lesů, cestu vyčleníme z tohoto pozemku. V dalším kroku chtějí požádat o odkup 

této cesty, s tím už nesouhlasím – pouze s užíváním. 

Ve Střemeníčku byla dokončena rekonstrukce návsi. Akce se povedla i přes počáteční 

problémy. Chci poděkovat Honzovi Lakomému a jeho chlapům za jejich precizní práci. 

Sasák: Jsem rád, že se to povedlo. Kromě nádrže a krajské cesty to vypadá dobře. Udělala se i 

nová kanalizace, obruby, parkovací stání i nová cesta ke klubovně. 

Burian: Budu tu mít náměstka hejtmana, zkusím s ním probrat, jaké jsou možnosti opravy 

krajské cesty. 

Dále mě oslovila starostka Vilémova s obnovením cesty od Pančáku, napříč k lesu, 

k cyklostezce, která tam vede od Slavětína a do Vilémova. V rámci pozemkových úprav by 

měla vzniknout asfaltová cesta + alej po cyklostezku od Slavětína a dále by to dodělal Vilémov. 

Za mě je to dobrý nápad a není to úplně nereálné. 

Dále starosta informoval o hospodaření Bouzovských lesů, které hospodařily se ziskem 

5.150.000 Kč. 

Cesta ke hřbitovu by měla být do půl roku naše (nyní je Pozemkového úřadu), chystáme projekt 

– parkoviště u hřbitova. Počítá se s patnácti místy na parkování  + místo pro kontejner. 

Realizace by mohla být snad příští rok  - bude to vázané na dotaci. Přemýšleli jsme, jestli 
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neopravit i cestičku za Recovými a Vyroubalovými, směrem ke Křesalům. Je to tam 

podmáčené, měl by tam být kanál, aby se to odvodnilo. 

Kovář M.: Chtěl bych Vás poprosit o trpělivost s úpravami na hřbitově.  Nyní proběhl postřik 

proti plevelu a vyžínání. Dále plánuju vyměnit vodovodní kohoutky. Apeluji na občany, aby za 

hroby neskladovali svíčky, hadry, atd. 

Vyroubalová: Je potřeba dokoupit alespoň 2 konve. 

Kovář M.: Ano, s tím počítám. 

Burian: Dále plánujeme obnovit zeleň v centru obce, u vstupu do školky, kolem Pechových, 

kolem obchodu a zastávky, na hřišti chceme dát svahy pod plachtu, atd. 

Dotace vychází v červenci, je 80%, pokud to vše vyjde, realizace by byla na jaře příštího roku. 

S těmi dotacemi je to letos špatné. Žádali jsme na obecní ples a oslavy hasičů v Ješově a 

nedostali jsme ani korunu. 

24.5. proběhne na SVC veřejné projednávání územního plánu. Uvidíme, jak to vše proběhne. 

Moje představa je, aby se nyní schválil a poté až řešit změny. Ať to už neprodlužujeme. 

Začaly se ořezávat stromy. Nyní probíhají ořezy v Javoříčku, dále bude pokračovat 

Střemeníčko, Březina, Luká. 

Dokončila se kolaudace fotbalového hřiště. 

Grusová: Jaké jsou plány na opravu DPS? 

Burian: Střecha je potřeba udělat nová, konzultoval jsem to s p. Nátrem. Balkony, že tam zatéká 

– souvisejí se střechou. Bude to stát obrovský balík peněz, které teď nemáme. Pokusíme se to 

spojit s dotacemi na fotovoltaiku. 

Nagy: Prosím o vyhlášení zákazu vodění psů na fotbalové a dětské hřiště. 

Burian: Ano, počítá se i se sáčky na výkaly na odpadkových koších. 

 

 

19:15  starosta ukončil diskusi, poděkoval za účast zastupitelům a občanům a pozval občany na 

veškeré akce, které nás do začátku prázdnin čekají. 

 

 

 

Zapisovatelka:       Ověřovatelé:                         

 

 

 Starosta:       Místostarosta: 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


